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OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v maju 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Anton Brula: 
- Z odgovorom OU glede pobude, ki jo je podal na prejšnji seji OS, ni zadovoljen. Vztraja, da 

neodvisni strokovnjak pregleda svetlobno prometno signalizacijo na območju podvoza Ulice 21. 
oktobra pod železnico in ugotovi ali so semaforji postavljeni v skladu s predpisi, funkcionalni niso, 
zato je potrebno zadevo urediti.  

 
ODGOVOR: 
Kot smo navedli v odgovoru na pobudo s prejšnje seje, bomo opravili pregled delovanja semaforjev, 
še posebej pod prometom dvoslednih vozil (kolesa in motorji) in po potrebi dogradili napravo. 
Pregled bo opravljen po poteku ukrepov zaradi pandemija korona virusa. Poročilo in morebitni 
predlog za dograditev semaforske naprave bo posredovan na SPVCP. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Marko Mravinec: 
- Prejel je nepopoln seznam prioritetnih del, investicij v KS Vinica, zato pričakuje, da mu bo OU 

poslala popolnega.  
 
ODGOVOR: 
Načrtovanje in izvajanje projektov v KS usklajujemo z vodstvi krajevnih skupnosti. Tako smo v KS 
Vinica letos že skupaj izvedli asfaltiranje JP 555220 v Balkovce (Grduni) ter JP 555280 v Ziljah 
(Maretiči). Predvidena je še sanacija odvodnjavanja na JP 555790 v Vukovcih in širitev ceste pred tem 
naseljem ter pri Učakovcih. Še za okoli 8.000 EUR je predvidenih najnujnejših sanacij JP v tej KS. 
Na državnih cestah ni še nič dorečenih investicij, 12. 2. 2020 je na DRSI oddana projektna 
dokumentacija za obnovo ceste in odvodnjavanja ter dograditev pločnika v Vinici  od križišča do 
gostilne Pavlič ob RT-1919.  Kljub dogovoru na ta dan do danes še nismo prejeli sporazuma o 
sofinanciranju prometne ureditve od centra do OŠ Vinica, ki bi jo radi izvedli do 1. septembra. Pred 
tem nameravamo v tej cesti (RT-919/1343 Vinica -Stari trg) vgraditi fekalno kanalizacijo in obnoviti 
vodovod. V Bojancih je predvideno nadaljevanje izgradnje javne razsvetljave, kjer bo možen doseči 
dogovor o sofinanciranju. V postavki za projekte na občinskih cestah je predviden pričetek 
projektiranja obnove prvih 500 m LC 054100 Stara Lipa – Nova Lipa. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Renata Butala:  
- Tudi sama s strani OU še ni prejela seznama prioritetnih investicij za KS Stari trg ob Kolpi. 
 
ODGOVOR: 
Spisek prioritetnih investicij na javnih poteh oz. občinskih cestah je bil z e-pošto KS posredovan 6. 
maja 2020. Za projekte na državnih cestah na območju cele občine ni za letos še nič dorečenega, vse 
je v pripravi, ni še podpisanih pogodb za izvedbo.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 



- Ste morda ob obisku predsednika RS Boruta Pahorja predlagali, da postavijo nemudoma javno 
razsvetljavo po vseh vaseh ob Kolpi, tako kot jo imajo hrvaške vasice? Ste morda predlagali 
postavitev optike po vseh vaseh ob Kolpi (zdaj s šolanjem na daljavo smo še bolj občutili to 
težavo)? Ste morda predlagali državi, da uredijo kolesarsko povezavo tik ob Kolpi, tudi zaradi 
lažjega nadzora meje s strani policije in vojske (kolesarska pot po cesti Stari trg – Vinica je skrajno 
neprimerna, saj po njej vozijo tovorni avtomobili polni lesa)? Ste morda urgirali glede ceste čez 
Vrhgoro, ki je lansko leto spet izpadla iz plana? 

 
ODGOVOR: 
Župani obmejnih občin smo že septembra 2019 na Vlado RS naslovili »Pobudo za izboljšanje razmer v 
obmejnih občinah«, s katero smo vas seznanili na 9. redni seji OS (priloga h gradivu točke 15 – 
odgovori na vprašanja in pobude članov OS). Na navedeno v pobudi, kar omenjate tudi vi v 
vprašanjih, nenehno opominjamo pristojne na državni ravni. Tudi ob obisku predsednika RS Boruta 
Pahorja sem na pomanjkljivo infrastrukturo na obmejnem območju opozoril. Prav tako velja za 
gospodarska vprašanja, ki jih bomo s pristojnimi reševali skupaj, nedvomno pa bom še naprej 
opozarjal na razmere na obmejnih območjih. Pobuda je priložena tudi gradivu današnje seje (priloga 
2).   
 
Odgovor pripravil: Andrej Kavšek, župan. 
 
- Kje se je ustavilo pri opornem zidu v Sodevcih? Ali v pogodbi ni naveden rok za dokončanje del in 

ali ne obstajajo pogodbene kazni? V začetku junija imamo v KS Stari trg ob Kolpi praznik KS. Glede 
na to, da se je rekonstrukcija opornega zida začela junija 2019, smo nameravali letos  ob prazniku 
KS imeti odprtje le-tega.  

 
ODGOVOR: 
Za obnovo 50 m kamnitega opornega zidu ob LC 054120 v Sodevcih smo na podlagi izdelane  
projektne dokumentacije in zbiranja ponudb dne 8. maja 2019 podpisana gradbena pogodba z GMV 
Gradnja d.o.o. iz Črnomlja. 10. maja smo predali gradbišče izvajalcu, prijava gradbišča je bila 
opravljena 16. 6. 2019, ko je bil izdelan varnostni načrt, odločbo za delno zaporo prometa na LC smo 
izdali 20. 6. 2019. Občina je izpolnila vse obveznosti po gradbeni pogodbi, žal pa ne tudi izvajalec, ki 
dela ni dokončal v pogodbenem roku enega meseca. Potrebno je dokončati še zadnjih okoli 5 m 
nižjega zidu, prestaviti vodovodni priključek in postaviti ograjo na celoten zid.  Obračunano in plačano 
je manj kot 90 % pogodbene vrednosti. Po pisnem dogovoru na sestanku 13. 5. 2020 se je zavezal, da 
bo dela dokončal do 31. 5. 2020. Za tem bo občina v roku enega meseca zagotovila še sanacijo 
poškodovane ceste v območju gradnje. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
- Turistični delavci Poljanske doline, pa tudi vsi ostali, želimo, da je maloobmejni prehod Sodevci v 

času turistične sezone odprt 24 ur, tako kot maloobmejni prehod v Osilnici. 
 
ODGOVOR: 
Na pristojno ministrstvo bomo poslali pobudo, da bi bil maloobmejni prehod Sodevci v času turistične 
sezone odprt 24 ur. 
 
Bernarda Kump: 
- Šivilje iz občine Črnomelj so zelo razočarane, ker niso šivale zaščitnih mask, ki jih občina naročila 

za vsako gospodinjstvo v občini Črnomelj. Namreč izbrano je bilo podjetje, ki ima sedež v občini 
Metlika.   

 
 



ODGOVOR: 
Povabilo k oddaji ponudbe za izdelavo mask je bilo poslano podjetjem v Beli krajini, za katera smo v 
času pošiljanja povabila k oddaji ponudbe (2.4. 2020) na štabu CZ vedeli, da izdelujejo maske za 
občane. Izbrano podjetje je ponudilo najkrajši rok dobave in najugodnejšo ceno. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, Štab CZ občine Črnomelj. 
 
Vesna Fabjan: 
- V lanskem letu je na 5. seji OS zastavila svetniško vprašanje, zakaj v proračunu v postavki 

»mediji« niso zajeti vsi mediji, ki redno poročajo o dogajanju v Beli krajini. Zadnje tedne bere 
pisma podpore Radiu Odeon, saj slednji ni mogel kandidirati na razpis za sofinanciranje. Zanima 
jo kaj je v ozadju in zakaj se Odeon kljub ažurnosti pri objavi novic in branosti, tako pri lokalnem 
prebivalstvu kot naših izseljencih, ne pojmuje za medij? Kolikor ve je spletna stran Odeon iz strani 
države priznana, saj izpolnjuje vse pogoje za vpis v razvid medijev. Ponovno predlaga, da se na OS 
doreče konkretno kdo je regionalni medij in kdo regionalni portal, kaj in od koga pričakujemo, kaj 
za obveščanje prebivalcev potrebujemo in kako se bo medije/portale sofinanciralo. 

 
ODGOVOR: 
Financiranje Radia Odeon je bila tema skupnega sestanka županov belokranjskih občin, saj gre za 
belokranjski spletni portal. Tako je bilo financiranje za leto 2019 dogovorjeno na skupnem sestanku 
županov. Občina Črnomelj podpira razvoj lokalnih medijev in Radio Odeon se prav tako sofinancira 
kakor ostali lokalni mediji, vendar na drugačen način.  Za enkrat kriterijev za digitalne medije v 
razpisu ni, smo pa v procesu oblikovanja teh kriterijev, ki bodo vključeni v razpis naslednje leto.  
Občina Črnomelj se zaveda pomena digitalnih medijev, zato se bo skušalo kriterije dodelati tako, da 
bodo smiselni in jasni ter namenjeni resnično razvoju lokalnih medijev. 
 
Odgovor pripravila: Darja Vukčevič, OU. 
 
- Na januarski seji, ob razpravi glede cene komunalnih storitev, je direktorju Samu Kavčiču zastavila 

vprašanje, koliko bi se dvignil prispevek občine -  cena komunalne storitve občanom, če bi 
komunala namesto na tri leta brezplačno praznila greznice vsako leto. Rečeno je bilo, da precej, 
kar je razumljivo. Ker pa se precej ukvarja s spremljanjem kvalitete vode v izvirih med Dobličami 
in Otovcem, tokrat ponovno in s skrbjo prosi ali bi se lahko naredil približen izračun o kakšni vsoti 
skupnih storitev bi bilo govora, če bi se enkrat letno odvažale fekalije vsaj iz odprtih (pretočnih) 
greznic iz stalno naseljenih gospodinjstvih med Dobličko goro – Stražnjim vrhom - Rodinami. 
Raziskave so namreč pokazale, da je vsebnost nitratov in še vrste drugih onesnažil po močnejših 
padavinah pogosto nad dovoljeno vrednostjo, kar kliče k čimprejšnjem odzivu, saj bo lahko 
ogrožen naš pitni vir v Dobličah, kot tudi izviri, v katerih se pojavljata črni in beli močeril. Ker 
komunalnega sistema ni mogoče zgraditi čez noč, bi bilo smiselno sprejeti vsaj nek hitrejši 
kratkoročen zasilni ukrep. V vsakem primeru pa moramo doseči bolj strogo zavarovanje širšega 
zalednega vodnega območja izvirov. 

 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge 1. 
 
- Tretja pobuda je vezana na včerajšnjo medijsko odmevno sceno na kar štirih TV programih ob 

obisku predsednika RS Slovenije Boruta Pahorja in še nekaj pomembnih državnih funkcionarjev. 
Zadeva je bila precej odmevna, ne le zaradi nespoštovanja varnostne razdalje, sprehoda z ramo 
ob rami in (ne)nošenja zaščitnih mask pri udeleženih, ki naj bi bili vzor državljanom, pač pa še bolj 
zaradi same vsebine obiska. Ne bo se spuščala na nivo države, vsi pa vemo, da gre za dilemo 
glede aktivacije 37. a člena zakona o obrambi. Ne zdi se ji pravično, da so visoki predstavniki 
države javno pred kamero zagovarjali domnevno stališče lokalne skupnosti in župana, da se z 



aktivacijo 37. člena strinjamo. Župan, vi ste bili tam prisotni in se imate pravico s tem strinjati. 
Glede na odzive javnosti, število pisem in klicev, ki jih je včeraj in danes prejela, pa lahko zatrdi, 
da se s tem stališčem še zdaleč ne strinjamo vsi občani, verjame, da tudi ne vsi tukaj zbrani 
svetniki. Sploh pa ne pod danimi pogoji (osebno podpira predlog z omejitvami, ki ga zagovarja 
stranka LMŠ). A tudi to neresnico bi človek pogoltnil, če ne bi predsednik za TV Vaš kanal ob 
koncu svoje izjave izrekel nekaj medlih stavkov o naši čudoviti deželici in pomoči države po 
korona krizi v smislu, da lahko razmišljamo (bil je že čas) o usklajenem regionalnem razvoju, ki bo 
zadeval obmejne pokrajine, o priložnostih za  mlade, ki da naj ne bi odhajali. To se ji  je, po 70. 
letih zanemarjanja Bele krajine, zdelo izredno ponižujoče in poceni. Govora je bilo celo, da 
imamo v Beli krajini na voljo precej kapacitet, kamor bi lahko nastanili vojsko (če se realizira 37. 
člen), kot so CŠOD, gasilni domovi … A res? In to prav pred poletno turistično sezono? Korona 
krize bo enkrat konec. A se je kdo od prisotnih iz Ljubljane vprašal od česa bodo letos preživeli 
naši turistični delavci? Kakšno uslugo se z medijskim pompom dela lokalnim turističnim 
ponudnikom? Očitno bo varovanje meje v prihodnosti del našega vsakdana, saj si v prvi vrsti le 
zaslužimo varnost. Tu lokalno prebivalstvo opravlja izredno pomembno vlogo (si upam trditi, da 
enako pomembno kot vojska in policija). Bela krajina očitno ponovno dobiva status vojne krajine, 
a je ta, vsaj v zgodovini, za »zasluge« dobila tudi neke bonitete. Kaj bomo v zameno za varovanje 
meje dobili mi, Belokranjci?  Stroji, vojska in ograja niso dovolj. Ali ste župan, vi, ki ste bili včeraj 
tam prisotni, resno nagovorili predstavnike države z zahtevo, da Belokranjci v zameno za neljubi 
položaj zahtevamo gospodarski napredek in delovna mesta, infrastrukturo? Ali nam je bilo morda 
mimo kamere kaj obljubljenega? To ni trenutek le za prilagajanje, pač pa za jasno izražanje zahtev 
v našo korist. 

 
ODGOVOR: 
Župani obmejnih občin smo že septembra 2019 na Vlado RS naslovili »Pobudo za izboljšanje razmer v 
obmejnih občinah«, s katero smo vas seznanili na 9. redni seji OS (priloga h gradivu točke 15 – 
odgovori na vprašanja in pobude članov OS). Na navedeno v pobudi, kar omenjate tudi vi v 
vprašanjih, nenehno opominjamo pristojne na državni ravni. Tudi ob obisku predsednika RS Boruta 
Pahorja sem na pomanjkljivo infrastrukturo na obmejnem območju opozoril. Prav tako velja za 
gospodarska vprašanja, ki jih bomo s pristojnimi reševali skupaj, nedvomno pa bom še naprej 
opozarjal na razmere na obmejnih območjih. Pobuda je priložena tudi gradivu današnje seje (priloga 
2).   
 
Odgovor pripravil: Andrej Kavšek, župan. 
 
Andrej Fabjan: 
- Občinske strokovne službe naj pri pripravi občinskih ukrepov za omilitev problemov zaradi 

korona virusa vključijo strokovnjake oz. predstavnike gospodarstva (Območna obrtna podjetniška 
zbornica Črnomelj, TRIS Kanižarica, …), kmetijstva, izobraževanja, kulture, športa, DSO, VDC, … 
Pobuda je dana predvsem v smislu, da ne izpustimo oz. pozabimo na tiste, ki v tej situaciji 
potrebujejo prvi pomoč, hkrati pa tistim, kateri bodo čim prej zagnali proizvodnjo predstavljajo 
vir upanja za nadaljnji razvoj in ohranjanje delovnih mest. 

 
ODGOVOR: 
S predsednikom Območno obrtne podjetniške zbornice Črnomelj je bil že opravljen kratek sestanek 
na to temo. Dogovorjeni smo, da počakamo na vse vladne ukrepe, saj imamo tudi takšna navodila in 
potem se sestanemo v širšem krogu in povzamemo vse ukrepe, ki so bili izvedeni ter vidimo ali je 
potrebno dodati še katerega. 

 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica  OU. 

 



- Pobuda za reševanje problematike Srednje šole Črnomelj: Obisk inšpektorja v februarju 2020 je 
pokazal vrsto nepravilnosti, celo nezakonitosti. Svet zavoda, predvsem ravnateljica naj poskrbi za 
zakonito delovanje sveta zavoda brez pritiskov na člane sveta zavoda. Povpraševanje za vpis na 
SŠ Črnomelj je katastrofalno. To nas mora zelo skrbeti. Kaj je vodstvo oz. ravnateljica storila, da 
se image srednje šole dvigne na višji nivo? Kaj je z novimi programi? Koliko in katere nove 
programe je SŠ Črnomelj uspelo pridobiti v zadnjih letih? Razmere na šoli – delovno okolje: Že 
vrabci čivkajo, da so zaposleni na zavodu razdeljeni v dva tabora. Nezadovoljstvo učiteljev in 
dijakov ni več možno pomesti pod preprogo. Kaj je vodstvo šole naredilo za boljšo 
promocijo?Odnos do svojih dijakov: Namesto, da bi vodstvo SŠ Črnomelj izkoristilo potencial 
svojih dijakov, se zapletajo celo v spore in šikaniranja. Vodstvo bi moralo spore reševati na 
produktiven način – biti pa v prvi vrsti ponosno na svoje dijake, ki mislijo s svojo glavo. Vloga 
politike v svetu zavoda in vodstvo šole: Dejstvo je, da člani politične stranke Socialni demokrati 
OO Črnomelj kreirajo politiko oz. uspeh – neuspeh SŠ Črnomelj. Ugled SŠ Črnomelj v lokalnem 
okolju: Vse zgoraj našteto je dokazljivo in je rezultat upada ugleda SŠ Črnomelj, posledično pa 
izredno slabo zanimanje za vpis. Je eden od mnogih, ki je končal Gimnazijo v Črnomlju. Ponosen 
je na svoje sošolce iz gimnazijskih let, kot tudi na takratne profesorje. Nikakor mu ni vseeno kaj se 
danes vse dogaja na tej šoli. Ni mu vseeno kot občanu, staršu, občinskemu svetniku (SLS), zato 
poziva vodstvo šole, ravnateljico, predsednico sveta zavoda, predsednika sveta staršev stopite 
skupaj in se o vseh teh problemih odkrito pogovorite v prid prihodnosti šole in naših, vaših 
dijakov.  

 
ODGOVOR: 
Opravljen je bil sestanek z ravnateljico. Zaradi sproščanja omejitvenih ukrepov na področju 
izobraževanja in posledično organizacije pouka, je bilo dogovorjeno, da bo ravnateljica do junijske 
seje pripravila odgovor na svetniško vprašanje in prisostvovala junijski seji občinskega sveta, ki je 
predvidena 18. junija. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
- Predstavnik lokalnih interesov vseh treh belokranjskih občin (Črnomelj, Metlika, Semič) v 

Državnem zboru RS naj na eni od naslednjih sej OS občine Črnomelj poda poročilo o svojem delu 
v DS RS in o aktivnostih v belokranjskem okolju katerega predstavlja. Kot občinskemu svetniku mi 
aktivnosti predstavnika lokalnih interesov v DS RS niso poznane.  

 
ODGOVOR: 
Predstavniku v DZ RS smo posredovali vašo pobudo.   
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 

 Cesta Črnomelj-Kanižarica: V naselju Kočevje proti Kanižarici (med cesto in reko Dobličico) sta 
poškodovani dve cevi, zato se ju naj sanira. Na pločniku Kanižarica-Črnomelj je več udarnih jam, 
ki se jih naj sanira. 

 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. podajamo v nadaljevanju:  
»Spoštovani, 
Zaradi ukrepov za zmanjševanje širjenja okužbe je podjetje v marcu in aprilu izvajalo le nujna dela, ki 
so povezana z oskrbo občanov na področju gospodarskih javnih služb, ki jih izvajamo. 
Z mesecem majem smo začeli izvajati tudi druga dela, ki pa se jih je v skoraj dveh mesecih precej 
»nabralo«.  
Opravila, ki so omenjena v pobudi občinskega svetnika niso v prvi prioriteti, se jih bomo pa na vsak 
način lotili. Sanacijo lahko pričakujete najkasneje do konca julija.  
Lepo pozdravljeni,  



 

- Terminskega plana obnove izvoznega stolpa Rudnika Kanižarica še ni prejela.  
 
ODGOVOR: 
S strani podjetja HT PLUS, nepremičnine in telekomunikacije, d.o.o. smo prejeli odgovor, da potekajo 
dogovori glede preselitve radijske bazne postaje in pripadajoče infrastrukture iz rudniškega stolpa na 
novo lokacijo. Preselitev je, zaradi trenutne situacije s korona virusom, planirana v jesenskem času. 
Po odstranitvi radijske bazne postaje in pripadajoče infrastrukture, bomo pristopili k javnemu 
naročilu za obnovo rudniškega izvoznega stolpa v TRIS Kanižarica. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
- Kako daleč je postopek denacionalizacije cerkvice sv. Duha v Črnomlju?  
 
ODGOVOR: 
Po sodbi upravnega sodišča iz januarja 2018 je bila zadeva glede denacionalizacije cerkvice Sv. Duha v 
Črnomlju vrnjena v ponovno odločanje Ministrstvu za kulturo RS. Do ponovne obravnave in odločitve 
s strani Ministrstva za kulturo v tem obdobju ni prišlo, je pa bilo od takrat opravljenih nekaj 
razgovorov in sestankov z odvetnikom in predstavnikom denacionalizacijskega upravičenca (priorjem 
Križniškega reda g. Štamparjem) v smeri dogovora oz. poravnave in glede uporabe cerkvice za 
dosedanji namen. V marcu 2019 je bil glede izpostavljene tematike oltarja upravičencu posredovan 
odgovor pridobljen s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine in župnije Črnomelj.  S strani občine 
je bila upravičencu hkrati podana pobuda za ponovni sestanek glede morebitnega dogovora. Glede 
na pogovor z upravičencem načrtujemo, da bi se lahko sestali do konca tega meseca. 
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
Matej Banovec: 
- Predlaga čimprejšnjo realizacijo razpisa za II. fazo kanalizacije, čistilne naprave Dobliče.  
 
ODGOVOR: 
Za izgradnjo Kanalizacije za naselji Dobliče in Grič pri Dobličah s čistilno napravo - ČN pri Dobličici se 
še pridobiva služnosti in zaključuje izdelava projektne dokumentacije. Ta prvi del je ločeno izdelan, da 
bi čim prej uredili odvodnjavanje in čiščenje odplak na ožjem vodovarstvenem območju. Za širitev 
kanalizacije na območje ožjega in vplivnega območja življenjskega prostora svetovnega endemita – 
črne človeške ribice, ki bi na ČN Dobliče predvidoma priključila tudi naselja Jerneja vas, del Blatnika in 
Jelševnik, se zbirajo ponudbe za izdelavo strokovnih podlag za celovit pristop k infrastrukturni in 
drugi ureditvi tega območja z namenom ohranitve in varovanja tega endemita in vodnega vira 
Dobličice. Ta dokumentacija bo osnova za vlogo za prijavo za sofinanciranje iz programov LIFE in 
drugih finančnih instrumentov EU. Predvideva se, da bi se dodatne kanalizacije in po potrebi tudi 
čistilne naprave  gradile v okviru tega projekta, če bo mogoče za to pridobiti sofinanciranje v znatnem 
deležu vseh stroškov gradnje. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
















